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ΠΑΣΟΚΓ

Πολλές οι κόπρες αλλά 
η αιτία είναι μόνο μία...
Η αντιπαράθεση για τα Ολυμπιακά Ακίνητα στη Βουλή ανέδειξε ' 
για μία ακόμη φορά τις αδυναμίες στο μοντέλο διακυβέρνησης

Η
 ΑΝΟΙΞΗ δεν λέει να έρ
θει στην κυβέρνηση. Ενας 
βαρύς παρατεταμένος 

χειμώνας, με συνεχείς καταιγί
δες, δημιουργεί σοβαρούς προ
βληματισμούς για τις εξελίξεις. 
Η τελευταία «μπόρα» που ξέ
σπασε στη Βουλή'με ομαδικά 
πυρά βουλευτών εναντίον του\'. 
Νίκου Χριστοδουλάκη ήρθε να,*.. ’ 
προστεθεί στο βαρύ σκηνικό.

Ο πρωθυπουργός Κ. Σημίτης 
πληροφορήθηκε με προβλημα
τισμό στο Βουκουρέστι, το πρωί 
της Παρασκευής, τις εξελίξεις 

. στη Βουλή. Οι συνεργάτες που 
’ον συνόδευαν ήταν ιδιαίτερα 
αγχωμένοι» για τη ν αντίδραση 

που έπρεπε να υπάρξει. Τελικά 
έπειτα από πολλή σκέψη απο- 
φασίστηκεναμηδοθεί-προςτο . 
παρόν - συνέχεια στο ζήτημα 
της επίθεσης του Κίμωνα 
Κουλούρη στον υπουργό Οικο
νομίας και Οικονομικών Νίκο 
Χριστοδουλάκη και κυρίως στο 
σημείο των αναφορών του ότι ’ 
«είναι χτεσινός στο ΠΑΣΟΚ 
και υπονομεύει την πορεία ·· 
του».

Το μεγάλο ερώτημα όμως εί
ναι αν οι εισηγήσεις προς τον 
πρωθυπουργό θα σταματήσουν 
στην κορυφή του παγόβουνου, 
δηλαδή στην οξεία επίθεση του ’’ 
κ. Κουλούρη προς τον υπουργό 
Οικονομίας και όχι στην ουσία.

Και η ουσία είναι ότι οι 
βουλευτές του ΠΑΣΟΚ πολύ 
συχνά αιφνιδιάζονται από νο
μοθετικές πρωτοβουλίες υ
πουργών, , που είτε είναι 
δυσνόητες, είτε δεν τίθενται ε
παρκείς εξηγήσειςγια τη σκοπι- 
μότητά τους.

«Δεν είμαστε πρόβατα» λένε οι βουλευτές του 
ΠΑΣΟΚ υε αφορμή την αντιμετώπιση που έ- 

... χουν από τους υπουργούς.

Tnv έντονη δυσφορία του πρωθυπουργού προκάλεσε η οξύτατη επίθε
ση του Κίμωνα Κουλούρη προς τον υπουργό Οικονομικών Ν. Χριστο- 
δουλάκη. Βαριές κουβέντες όπως «είσαι χτεσινός» ακούστηκαν.

Αρκετά στελέχη απο
δίδουν ευθύνες για 
την εικόνα στη Βουλή 
στους κ.κ. Σ. Μανίκα 
και Σ. Κοσμίδη.

·' Κίμωνας Κουλούρης Ψάχνουν λύση για το... 
χαλασμένο τηλέφωνο

ΚΥΒΕΡΝΗΤΙΚΑ στελέχη επισημαίνουν ότι 
πολλοί βουλευτές αρέσκονται σε συγκρούσεις 
με υπουργούς για να επιβεβαιώσουν το ρόλο 
τους, αφού υπάρχουν τρόποι να διαμαρτυρη- 
θούν για την ουσία μιας νομοθετικής πρωτο- 

! βουλίας υπουργού, ακόμα και να την μπλοκά- 
ρουν αν διαπιστώνουν ότι υπάρχε ι έντονη αντί
δραση.

«Γιατί δεν απευθύνθηκαν στον υπουργό Επι
κράτειας κ. Μανίκα ή στον γραμματέα του 
Υπουργικού Συμβουλίου κ. Κοσμίδη οι βου
λευτές που διαφωνούσαν με τη διαταςη;». ανα
ρωτιέται κυβερνητικό στέλεχος.

Το ερώτημα όμως 
μπορεί και να αντί
στροφε ί, γιατί δεν συ
ζητήθηκε από τους 
παραπάνω το πρό
βλημα που προέκυψε 
από την πρώτη μέρα 
με την πολιτική ηγε
σία του Υπουργείου 
Οικονομίας και Οι
κονομικών, ώστε να 
υπάρξει μια άλλη α
ντιμετώπιση.

Ηταν από το από Γιάννης Φλωρίδης.

Του ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ Σ1ΑΝΗ

Το αποτέλεσμα είναι να μην τευσης αποχιύρησαν από τη 
υπάρχει η στήριξη από τους συνεδρίαση της Επιτροπής που
βουλευτές και οι υπουργοί να... επεξεργαζόταν το νομοσχέδιο,
πορεύονται μόνοι, αντιμετωπί- μετάτην άρνηση του Πρόεδρεί-

»ντας τους εκπροσώπους του . ου να δεχτεί ότι στις επιτροπές 
Λαού ως «πρόβατα». ' τίθεται θέμα ονομαστικής ψή-

επικίνδυνη για τον τόπο.

Η λίστα που άναψε φωτιά
Η ιστορία ξεκίνησε από τη 

διάταξη του νομοσχεδίου «περί 
εταιρικής διακυβέρνησης», που 
αναφέρεται στη σύσταση εται
ρείας για τη διαχείριση σε βά
θος χρόνου 50 χρόνων των 
Ολυμπιακών Ακινήτων.

Σύσσωμη η αντιπολίτευση, αλ
λά και πολλοί βουλευτές του 
ΠΑΣΟΚ, ζήτησαν να μπει μέσα 
στο νομοσχέδιο ο κατάλογος με 
τα έργα που θεωρούνται ο
λυμπιακά, ώστε να διασφαλι
στεί ότι δεν θα μπουν μέσα όλα 
τα δημόσια έργα που με τον ένα 
ή τον άλλο τρόπο εμπλέκονται 
στους Αγώνες.

Η ηγεσία του Υπουργείου 
Εθνικής Οικονομίας αρνήθηκε 
αρχικά να δώσει σχετικό κατά
λογο και ακολούθησαν σκη
νές... απείρου κάλλους.

Τα κόμματα της αντιπολί-

φοφορίας.
Ετσι την Παρασκευή το βά

ρος της αντίδρασης σήκωσαν 
βουλευτές της συμπολίτευσης. 
Ο Κίμωνας Κουλούρης επιτέ
θηκε στον κ. Χριστοδουλάκη, ο 
οποίος, αφού τον είπε χτεσινό 
στο ΠΑΣΟΚ, του καταλόγισε 
μέρος της ευθύνης για την άνο
δο της ΝΔ και στη συνέχεια α
ποχώρησε από τη συζήτηση.

Ομως και ο Γ. Δασκαλάκης 
στην ψηφοφορία δήλωσε πα
ρών, ενώ οι Π. Κρητικός και 
Χρ. Μαγκούφης διαφώνησαν 
ανοιχτά με τη διάταξη.

Ο επίτιμος πρόεδρος της ΝΔ, 
Κ. Μητσοτάκης, έκανε λόγο 
για την πιο σκοτεινή διάταξη 
που έχει δει στα 50 χρόνια που 
είναι βουλευτής, ενώ άλλα στε
λέχη της ΝΔ βρήκαν την ευκαι
ρία να μιλήσουν για αποδιορ- 
γανωμένη κυβέρνηση που είναι

Το Υπουργείο Οικονομίας έ
δωσε τελικά τη λίστα, όπου πε
ριλαμβάνονται όλα σχεδόν τα 
έργα που υλοποιούνται ή πρό
κειται να υλοποιηθούν στην 
Αττική, με αποτέλεσμα ο Κ. 
Κουλούρης να δηλώσει ότι η ε
ξέλιξη αυτή δικαιώνει την επι
λογή του να αποχωρήσει.
Στο Ρά8ος... το Φορολοτικό

Πολλοί ήταν οι βουλευτές του 
ΠΑΣΟΚ που στις μεταξύ τους 
συζητήσεις εξέφραζαν την α
πογοήτευσή τους για τον τρόπο 

’ που προσεγγίζουν πολλοί 
υπουργοί της κυβέρνησης την 
Κοινοβουλευτική Ομάδα.

Στο Περιστύλιο της Βουλής 
πολλοί ήταν εκείνοι που σχο
λίαζαν ότι ο κ. Χριστοδουλά- 
κης «πληρώνει» τους χειρι
σμούς που έκανε στο θέμα της 
φορολογικής μεταρρύθμισης 
σε μια πολύ κρίσιμη φάση για - 
το ΠΑΣΟΚ.

Οι προτάσεις της Επιτροπής 
Γεωργακόπουλου, που ουσια
στικά σήμαιναν μια νέα φοροε- 
πέλαση, δημιούργησαν κοινω-

νικές αντιδράσεις και οι 
βου^υτές εκτιμούν ότι παρά 
την κάλυψη του κ. Σημίτη στο 
πρόσωπο του υπουργού Οικο
νομίας στο Υπουργικό Συμβού-

-· λ,ιο της Πέμπτης, το θέμα των ■ 
' χειρισμών παραμένει ανοιχτό, 

όπως και η ζημιά που έγινε. Η
κατεύθυνση 'του πρω
θυπουργού είναι όλα τα νομο
σχέδια αιχμής να συζητούνται 
στους Κοινοβουλευτικούς Το
μείς Εργασίας του κόμματος, 
πριν κατατεθούν ώστε να λύνο
νται εκεί τυχόν ασάφειες, πα
ρεξηγήσεις ή διαφωνίες.

Το ζήτημα αυτό έχει τεθεί 
πολλές φορές σε συνεδριάσεις 
της Κοινοβουλευτικής Ομά
δας, όμως πολλές φορές 
υπουργοί προσπερνάνε αυτήν ■ 
τη... σκόπελο εισάγοντας δια
τάξεις που δεν έχουν συζητηθεί 
στα ΚτΕ ή στην πορεία έχουν 
αλλάξει «ρότα» σε σχέση με τη 
διάταξη που συμφωνήθηκε.

Το τελευταίο λοιπόν περιστα
τικό μιας αλυσίδας κρίσεων ά
κου μπά σ’ ένα ζήτημα ουσίας 
και όχι διαδικασίας και αφορά 
το μοντέλο διακυβέρνησης, που 
για το ΠΑΣΟΚ τα δύο τε
λευταία χρόνια έχει φτάσει στα 
όριά του...

γευμα της Πέμπτης γνωστό ότι τουλάχιστον 4 
βουλευτές της πλειοψηφίας διαφωνούν με τη 
ρύθμιση και το ερώτημα είναι ποιες προσπά
θειες καταβλήθηκαν ώστε να αρθούν οι αντι
δράσεις.

; Πυρά οπό παντού
Ακόμα και το ίδιο το επιτελείο του Υπουργεί

ου Εθνικής Οικονομίας εμφανίστηκε διχασμέ
νο, το βράδυ της Πέμπτης ο κ. Φλωρίδης 
(υφυπουργός Οικονομικών) ανακοίνωσε μια 
σειρά τροποποιήσεων και το πρωί της Παρα
σκευής ο υπουργός και πολιτικός προϊστάμε- 
νός του κ. Χριστοδουλάκης εισηγήθηκε στο σώ
μα τις μισές απ’ αυτές.

Ακόμα κι αν ισχύει αυτό που καταγγέλλει η 
ΝΔ ότι η διάταξη γίνεται προκειμένου να φύ
γουν από τον Προϋπολογισμό τα ελλείμματα 
που μπορεί να προκαλέσουν τα ολυμπιακά έρ
γα, στο πλαίσιο της δημιουργικής λογιστικής, 
στο εσωτερικό του κυβερνώντας κόμματος θα 

' έπρεπε να είχε γίνει μια ουσιαστική συζήτηση 
για την ένταση του προβλήματος και τους στό
χους της ρύθμισης.

Μάλιστα πολλοί είναι οι βουλευτές που φο
βούνται ότι δημιουργείται μια ανώνυμη εται
ρεία με μια τεράστια ακίνητη περιουσία, η ο
ποία μπορεί ακόμα - όπως καταγγέλλουν τα 
κόμματα της Αριστερός - και να προχωρήσει σε 
ιδιωτικοποίηση τμήματος των εγκαταστάσεων 
που θα χρησιμοποιηθούν για τους Ολυμπια
κούς Αγώνες.

Ακόμα κι αυτό να είναι στα σχέδια, απαιτεί ε
σωκομματική συζήτηση και εξηγήσεις.


